
 Protokół nr 54/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 7 marca 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 
Pani Grzywacz zawnioskowała, żeby z porządku obrad zdjąć punkty dotyczące przebudowy
dróg ze względu na trudną sytuację  finansową powiatu.  Dodała,  że należy  jasno określić
priorytety - czy ratujemy szpital czy realizujemy inwestycje drogowe.

W związku z powyższym zdjęto z porządku n/w punkty:

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w
przetargu nieograniczonym na roboty budowlane dla zadania „Przebudowa drogi
powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow.
Nr  1333N  (Radomno)  na  odcinkach  Łąkorz  –  Bielice  oraz  Krotoszyny  –
Szwarcenowo w km od 13+770 do 14+670”.

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w
przetargu nieograniczonym na roboty budowlane dla zadania „Przebudowa drogi
powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec”.

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej uwag do porządku obrad. Za przyjęciem zmienionego
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.
Stanowi on załącznik nr 2.       

Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  protokołów  nr  51/2016,
52/2016, 53/2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokoły.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Drugim  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  Podsumowania  Prognozy
Oddziaływania  na  Środowisko  Strategii  Rozwoju  Powiatu  Nowomiejskiego  na  lata
2015 – 2022.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor na stanowisku ds. pozyskiwania
funduszy zewnętrznych/

Pani  Domżalska poinformowała,  że strategia  została  zatwierdzona w styczniu.  Dodała,  że
zgodnie  z  przepisami,  organ  opracowujący  projekt  dokumentu  czyli  Zarząd  przekazuje
przyjęty  dokument  wraz  z  podsumowaniem  właściwym  organom  tj.  Regionalnemu
Dyrektorowi  Ochrony  Środowiska  oraz  Państwowemu  Wojewódzkiemu  Inspektorowi
Sanitarnemu  w  Olsztynie.  Wyjaśniła,  że  nie  ma  podstawy  prawnej,  żeby  przyjmować
prognozę uchwałą Zarządu, więc zgodnie z sugestią radcy prawnego, należy ją przyjąć na
posiedzeniu Zarządu poprzez głosowanie. 
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Podsumowanie Prognozy Oddziaływania na Środowisko stanowi załącznik nr 3.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  podsumowanie.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

/ pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/

Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  przyjęcia  sprawozdania  i  dokonania  oceny  działalności  Warsztatu  Terapii
Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie oraz pani Karina Leliwa – dyrektor Warsztatu Terapii Zajęciowej/

Pani Łydzińska poinformowała, że zgodnie z rozporządzeniem sprawozdanie WTZ wpłynęło
w terminie i jest sporządzone prawidłowo.
Pani  Leliwa  omówiła  sprawozdanie  WTZ-u.  Dodała,  że  jednostka  będzie  się  starać  o
dofinansowanie zakupu samochodu do przewozu uczestników. 
Pani  Łydzińska  poinformowała,  że  wnioski  dotyczące  dofinansowania  samochodów  będą
przyjmowane do 25 kwietnia 2016 r.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

/pani U. Łydzińska oraz pani K. Leliwa opuściły posiedzenie Zarządu/

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/

Pan  Starosta  poinformował  pana  Kłosowskiego,  że  punkty  dotyczące  przebudowy  dróg
zostały zdjęte z porządku posiedzenia i przesunięte na najbliższe posiedzenie.
Pan  Kłosowski  poinformował,  że  Pan  Józef  Blank  zwrócił  się  z  pismem  do  Zarządu  w
sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia ulicy Kopernika (drogi powiatowej) do kategorii
drogi gminnej. Dodał, że cała droga ma 7 km długości i została wyremontowana w roku 2010
na odcinku Nowe Miasto Lubawskie  – Kurzętnik.  Burmistrz  wystąpił  o  zmianę  kategorii
drogi odcinka długości 1,9 km.
Pan Kłosowski  odczytał  pismo pana Józefa  Blanka  –  Burmistrza  Miasta  Nowego Miasta
Lubawskiego, które stanowi załącznik nr 4.
Pan Kłosowski  poinformował,  że  jest  przeciwny zaliczeniu  w/w drogi  do kategorii  drogi
gminnej. Dodał, że na kolejne posiedzenie Zarządu zostanie przygotowany projekt uchwały w
tej sprawie (opinia negatywna).

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  publikacji  oferty  na  realizację  zadania  publicznego,  złożoną  przez
Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila”.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/

Pani Haska poinformowała, że oferta dotyczy organizacji wypoczynku letniego w Stegnie
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dla 10 wychowanków Domu Dziecka w Pacółtowie. Koszt organizacji wypoczynku wynosi
5000 zł. Dodała, że oferta będzie opublikowana w BIP-ie, na stronie internetowej powiatu
oraz na tablicy ogłoszeń przez okres 7 dni. 
Pani  Sekretarz  zwróciła  uwagę,  że  trzeba  poprawić  projekt  uchwały  tj.  dodać  wyraz
„Nowomiejskie” Stowarzyszenie Wspomagania Rozwoju Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila”.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/

Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół
Zawodowych w Kurzętniku” /operator urządzeń przemysłu szklarskiego/.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i
Promocji /

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  pan  Mirosław  Wodara  złożył  wniosek  stanowiący
załącznik nr 5, dotyczący wyrażenia zgody na utworzenie nowych kierunków kształcenia tj.
operatora urządzeń przemysłu szklarskiego, technika przemysłu mody oraz opiekuna osoby
starszej.  Dodała,  że opinie  Powiatowej Rady Zatrudnienia w Nowym Mieście Lubawskim
oraz  Wojewódzkiej  Rady  Rynku  Pracy  w  Olsztynie  odnośnie  powyższych  kierunków  są
pozytywne. Nadmieniła, że do 8 marca będzie przygotowany plan naboru uczniów do klas
pierwszych.
Pani Orłowska dodała, że 26 lutego odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół odnośnie planu
naboru uczniów. Omówiła wstępny plan naboru na rok 2016/2017.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Uchwała Nr 2/2016 Powiatowej Rady Zatrudnienia w Nowym Mieście Lubawskim stanowi
załącznik nr 6.
Uchwała Nr 17/I/2016 Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy w Olsztynie stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.

Szóstym punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół
Zawodowych w Kurzętniku” /technik przemysłu mody/.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Uchwała Nr 197/XII/2015 Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy w Olsztynie stanowi załącznik
nr 8.
Uchwała Nr 2/2015 Powiatowej Rady Zatrudnienia w Nowym Mieście Lubawskim stanowi
załącznik nr 9.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół
Zawodowych w Kurzętniku” /opiekun osoby starszej/.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Uchwała Nr 2/2015 Powiatowej Rady Zatrudnienia w Nowym Mieście Lubawskim stanowi
załącznik nr 10.
Uchwała Nr 196/XII/2015 Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy w Olsztynie stanowi załącznik
nr 11.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Ósmym punktem porządku posiedzenia było omówienie sprawy dotyczącej zmniejszenia
opłaty za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy.
/na posiedzenie wszedł pan Daniel Wiśniewski – zastępca naczelnika Wydziału Komunikacji i
Transportu /

Pan Wiśniewski poinformował, że w dniu 13.01.2016 r. mieszkańcy ul. Narutowicza, obecnie
ul.  Magnoliowej  w  Nowym  Mieście  Lubawskim,  za  pośrednictwem  Burmistrza  Miasta
zwrócili  się  z  wnioskiem  do  Starosty  o  umorzenie  opłat  za  wydanie  nowego  dowodu
rejestracyjnego i nowego prawa jazdy. W dniu 26.02.2016r. wniosek o podobnej treści złożyli
również współwłaściciele drogi stanowiącej działkę 39/6 w obrębie 1 /ul. Narutowicza/, której
nazwa planowana jest do zmiany na ul. Jaśminową. 
Powyższe wnioski dotyczą osób, które z uwagi na zmiany administracyjne wprowadzone w/w
uchwałą Rady Miejskiej, będą ubiegać się o wydanie nowych dokumentów.
Pan  Wiśniewski  dodał,  że  opłata  za  wydanie  dowodu  rejestracyjnego  na  chwilę  obecną
wynosi  54 zł  (koszt  produkcji  w Państwowej  Wytwórni  Papierów Wartościowych wynosi
31,09  zł),  natomiast  wydania  prawa  jazdy  -  100  zł  (koszt  produkcji  w  PWPW wynosi
56,09  zł).  Wyjaśnił,  że  skutkiem  finansowym  zmniejszenia  opłat  za  wydanie  tych
dokumentów, byłoby zmniejszenie wpływów do budżetu powiatu. Nadmienił, że jeżeli byłyby
dokonane zmiany nazw innych ulic miasta czy też ulice w większych wsiach powiatu miałyby
nadane nazwy (tak jak to miało miejsce np. w Bratianie), to dochód powiatu znacznie by się
uszczuplił. 
Pani Wicestarosta zapytała czy powiat kiedykolwiek zwalniał z opłat w podobnej sprawie.
Pan Wiśniewski odpowiedział, że nie.

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek negatywnie i nie wyraził zgody na umorzenie opłat za
wydanie dowodu rejestracyjnego i nowego prawa jazdy. 
Pan Starosta polecił panu Wiśniewskiemu przygotowanie odpowiedzi na w/w wnioski. 

Pismo  pana  Józefa  Blanka  –  Burmistrza  Miasta  Nowego  Miasta  Lubawskiego  stanowi
załącznik nr 12 i 14.
Wniosek mieszkańców ul. Narutowicza stanowi załącznik nr 13.
Wniosek współwłaścicieli drogi stanowiącej działkę 39/6 w obrębie 1 stanowi załącznik nr
15.
/pan D. Wiśniewski opuścił posiedzenie Zarządu/
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Dziewiątym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  uchwalenia  „Planu  zrównoważonego  rozwoju  publicznego
transportu zbiorowego dla Powiatu Nowomiejskiego”.
/na  posiedzenie  wszedł  pan  Wojciech  Bober  –  inspektor  w  Wydziale  Komunikacji  i
Transportu/

Pan Bober poinformował, że odbyły się konsultacje społeczne dotyczące planu,  odbyło się
również spotkanie z Radą Organizacji Pozarządowych w tej sprawie. Dodał, że zarówno po
konsultacjach jak i po spotkaniu z Radą, nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące powyższego
planu.
Pan Starosta zapytał czy było jakieś zainteresowanie planem.
Pan Bober odpowiedział, że niestety nikt się nie interesował powyższym dokumentem. 
Pani Wicestarosta poruszyła kwestię dotyczącą kursów PKS, z których korzysta młodzież z
Ostaszewa. 
Pan  Bober  poinformował,  że  przekaże  pani  Block  –  naczelnik  Wydziału  Komunikacji  i
Transportu informację w powyższej sprawie.
Pani Sekretarz zwróciła uwagę, żeby zmienić treść § 2, który powinien brzmieć: „Wykonanie
uchwały  powierza  się  Zarządowi  Powiatu  w  Nowym  Mieście  Lubawskim”  oraz  dokonać
zmian  w nagłówku uchwały  oraz  w podstawie  prawnej  tj.  wpisać  sformułowanie:  „Rady
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  go  pod
obrady Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

/pan W. Bober opuścił posiedzenie Zarządu/

Pierwszym  punktem  z  rozszerzenia  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały
Zarządu  Powiatu  w  sprawie  uzgodnienia  projektu  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonego uchwała Rady Gminy Kurzętnik Nr
XII/1/2000 z dnia 26 stycznia 2000r.
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/

Pan Samsel poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa oraz Wydział Środowiska
i  Rolnictwa  po  przeanalizowaniu  dokumentacji,  nie  wnoszą  uwag  do  uchwały  w
przedmiotowej sprawie. 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  K.  Trzaskalska,  B.  Grzywacz,  A.
Stajszczak.

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  uzgodnienia  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
terenów  przemysłowo-wytwórczych  i  usługowo-handlowych  w  miejscowości  Nielbark
gm. Kurzętnik.
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Pan Samsel poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa oraz Wydział Środowiska
i  Rolnictwa  po  przeanalizowaniu  dokumentacji,  nie  wnoszą  uwag  do  uchwały  w
przedmiotowej sprawie. 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały.

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.
/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się protokołem z kontroli
finansowej i merytorycznej Warsztatu Terapii Zajęciowej.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda omówiła protokół stanowiący załącznik nr 16.

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwunastym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  pozostawienia  anonimowej  skargi  na  działalność  Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim bez rozpoznania.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Skarga stanowi załącznik nr 17.
Wyjaśnienia pana Tomasza Rafalskiego – dyrektora PUP stanowią załącznik 18.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Trzynastym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim Nr
I/9/2014 z dnia 1 grudnia 2014r. w sprawie powołania Komisji Budżetowej.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Wniosek pani Elżbiety Grzonkowskiej stanowi załącznik nr 19.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Czternastym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z  pismem  Pani
Barbary Przeradzkiej – Martko w sprawie nieodpłatnego udostępnienia hali. 

Pan Starosta poinformował, że hala sportowa udostępniona zostanie na organizację II Targów
Pracy i Edukacji, które odbędą się 8 kwietnia 2016 r. 

Pismo pani B. Przeradzkiej – Martko stanowi załącznik nr 20.
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Zarząd  zapoznał  się  z  zawiadomieniem  z  Prokuratury  Okręgowej  w  Elblągu  w  sprawie
przekazania materiałów dotyczących byłego Dyrektora Szpitala Powiatowego Prokuratorowi
Rejonowemu w Ostródzie,  który  będzie  prowadził  postępowanie.  Zawiadomienie  stanowi
załącznik nr 21.
Ponadto Zarząd zapoznał się z informacją pana Bogumiła Kurowskiego – dyrektora Szpitala
Powiatowego, w sprawie  sytuacji ekonomicznej spółki. Informacja  stanowi załącznik nr 22
Pan  Starosta  poinformował,  że  z  w/w  pismem  Zarząd  zapoznał  się  na  posiedzeniu
Zgromadzenia Wspólników w dniu 01.03.2016 r.
Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Anna Andrzejczak                                                  
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